



Kevin Polston
ကိုအပူပေးဆရာရဲ့ကျွတ်ခွင့်ပေး

ပေးဆရာရဲ့ကျွတ်ခွင့်ပေး

Kentwood ပဒိုက်ကို
5820 Eastern Avenue, S.E.
Kentwood, MI 49508
လိထစ် 616•455•4400

လါအီကုန် 4, 2021

ဆုမိတ်ပု/ပုကွတ်ထွတ်ဒီးကိုဖိတဖုန်-

တတ်တုတ်လိတ်မုန်ဆု 2021-22 ကိုတတ်မလိနိုက်ယမုတ်လတ်လတ်ပရအံတုအိန်နုပုဒီးတတ်သုန်ဖုံသးညီလတ်ယီခါတတ်မလိကတီဒီး စူးကါတတ်ဆာကတီဒီးပုလတ်ဘုဒီးနုတဖုန်နုလိယနီကစာဒုန်ယဲလိယုလဲပုမးဒီးတတ်သုန်ပိတ်သးဂဲဒီးတတ်ဂံတတ်ဘါမုတ်လတ်ယစး ထိန်မတတ်ဒ် Kentwood ပဒိုက်ကိုအပူပေးဆရာရဲ့ကျွတ်ခွင့်အသိတကအလိနိုက်လိမုတ်လတ်လိယုယီပတ်ကလတ်ပတ်ယုန်ဘုန် ဒီးတတ်လဲခိဖိုအသိတခါပဲ Kentwood ပဒိုက်ကိုပုနုနိုက်လိ.

စံးဘုဒီးဘုန်တတ်တုတ်လိတ်မုန်လတ်အမုန်လတ်ယဒီးနုဘုန်ပုတတတ်ဖုညါအကျါနုနိုက်လိ.တတ်အံအိန်ဒီးတတ်ပတ်ကဖုလတ်ဘုသးအါမးပဲ Kentwood ဒီးပဲ KPS နုနိုက်လိ.ယကွတ်လတ်လတ်မသကိးဘုန်တတ်ဒီးပပုတတတ်အမုတ်ပတ်ခါထိန်ဆုတတ်လတ်ပုဒိုက်ကတတ်အသိး နုနိုက်လိ.လတ်သးတဖုန်ယီပဆိတလဲဘုန်ဟိန်ခိန်သုခိဖိုတတ်ရဲ့ကျွတ်ခွင့်ဘုန်တတ်ခွဲတတ်ယတ်အကြားအဘုန်ဒီးလတ်အကဲဘုဒီးတဖုန်ဆုပ ကိုဖိတဖုန်အဂီနုနိုက်လိ.

တတ်စံးကတီတတ်တုတ်လိတ်လတ်အမုန်တထံပဲလိယုလဲ 13, 2021, ကိုဖိဒီးပုဘုန်မုဘုန်ဒါလတ် Kentwood ပဒိုက်ကိုတုတ်လိတ်မုန်ပဲဒုန်ကီ ရှုန်ခိန် Gretchen Whitmer ဆုမုတ် Kentwood တီထီကိုဒ်သိးကဆဲးလိမံဒ်အမုတ်ထုးထိန်ပတ်လိတ်သိန်တတ်သိအစံပဲစိလတ် သဲစးတတ်ဘုလတ်အဟုန်ထိန်တတ်အိန်ယတ်တဖုန်လတ်ပပုကွတ်ဖိတဖုန်အဂီနုနိုက်လိ.စုတိတ်ပတ်တဖုန်အံကမလိတ်ပဲဒုန်လတ်ဖိသုန်ကိးဂဲဒီး ဒီးနုစူးကါဘုန်တတ်ဆိန်ထွဲမစာအကျါအကျဲတဖုန်လတ်အမုတ်ကျါထိန်တတ်ကုန်သုကုန်ဘုန်ဒီးတတ်ထဲသိးတုသိးဆုညါကွတ်ကွတ်အဂီ နုနိုက်လိ.ယအဲဒီးပတ်ဖုန်ထိန်လိတ်တတ်ဘိးဘုန်ရလိပတ်ပညိန်ကဒီးတဘျီတတ်ကုန်သုကုန်ဘုန်ဒီးတတ်ထဲသိးတုသိးလတ်ကုန်ဘုန် ကုန်သုအပုတမုတ်ထဲဒုန်တတ်တိတ်ထုတခါပဲ Kentwood ပဒိုက်ကိုဘုန်နုနိုက်လိ.တတ်အံမုတ်မတ်အပတီလတ်ပကွဲးစာမတ်တုအဝဲတ နုဒီးတနုလတ်ကိုဖိကိးဂဲဒီးအဂီနုနိုက်လိ.

တနုန်အံပကမဆုန်ထိန်တတ်ဂုတ်မိတ်ပုလတ်လတ်တဖုန်အံ-

- တတ်အိန်ဆုန်အိန်ခွဲဒီးတတ်အိန်ဒီးတတ်အိန်ဆုန်အိန်ချ လတ်အဂု-ဒ်ပဒုးတတ်ဒီးဟိန်ခိန်ဒီးဘုန်တတ်ဆါသကြိန်ဆုညါကွတ်ကွတ်အသိးပ ကဘုန်ပတ်တတ်အိန်ဆုန်အိန်ချ ဒ်အမုတ်မတ်အကါဒိုက်ကတတ်လတ်ပပုကွတ်ဖိတဖုန်အဲသုန်အပုဟိန်ဖိဒီးပပုမတ်ဖိတဖုန်အဂီနုနိုက်လိ. ပုတဒုးတတ်ဆါသကြိန်ထဲတဂုနုနိုက်တဂုဘုန်.ပကမနုတတ်ဒုးအံလတ်ဆါထျန်တပုယီဒ်ပုတတတ်အသိးနုနိုက်လိ.ဝံသးစု ကွတ်လိတ်ဘုဒီးစဲသံကွတ်တတ်သံကွတ်တဖုန်ခဲအံခဲအံ(F.A.Q.) လတ်ဂုတ်တတ်ကျါအါထိန်ဘုန်ထွဲပတ်ရဲ့နိုက်လိ COVID တတ်ပုဖုး အဂီနုနိုက်တကွတ်.တတ်ပုဖုးလတ်ပပုကွတ်ဖိပုမတ်ဖိဒီးပုတတတ်တဖုန်အဂီမုတ်လတ်ပကဘုန်မဆိအံနုနိုက်လိ.
- တတ်အာန်လိသးလတ်မလိဒ်ဒီးတတ်ဆုညါဒီးမုတ်ပုကွဲးစးထာဖိုန်တတ်ဂုတ်တတ်ကျါ- ပအဲဒီးလတ်ကိုဖိတဖုန်သုန်ဟုးသးဂဲလတ်တတ်နုလိမလတ်မသကိးတတ်ပတ်မလိဒ်ဒီးတတ်မတ်တုအဝဲနုနိုက်လိ.အါနုနိုက်အနုနိုက် ပကဘုန်ကဲနုနိုက်တတ်အဒ်အဲတတ်အံဒ်အမုတ်ကရကရိခိဖိုတတ်မလိနုနိုက်လတ်လတ်ကွဲးစိကီနုနိုက်ဒီးတတ်မတ်တုအကဲထိန်လိန်ထိန်ပဲကို ပုဒီးတတ်ပတ်ဖိုန်တတ်ဂုထာဖိုန်တဖုန်လတ်မလိတ်ပအိန်မုလတ်အိန်ဒီးတတ်မတ်လတ်အဂုကတတ်လတ်ပမတ်ခဲလတ်အပု နုနိုက်လိ.
- အိန်ဒ်ကီစိဂုကတတ်ဒီးတကွတ်ဒိန်ဆဲးအါစုတတ်- Kentwood Public ပဒိုက်ကိုအာန်လိသးလတ်အိန်ဒီးကံစိဂုကတတ်ဒီး တကွတ်ဒိန်ဆဲးအါစုတတ်လတ်ပမတ်မလဲလတ်အပုနုနိုက်လိ.စးထိန်လတ်ပမတ်အာန်လိဒီးတတ်သုန်ထိန်ဘျီထိန်လတ်ပစူးကါပုဟုန် တတ်ခိတ်သုစုဒ်လတ်တဖုန်ပကဘုန်ရလိတ်မတ်ဘုန်ဒီးဖိသုန်ကိးဂဲဒီးပဲကီဆုန်အပုဒ်လဲနုနိုက်တတ်အိန်ဒီးကံစိဂုကတတ်ဒီးတတ် တကွတ်ဒိန်ဆဲးအါစုတတ်မုတ်“တတ်အိန်မုအလုတ်အပု” ပဲ KPS နုနိုက်လိ.

KAREN

ပသျှပ်ပိသးဝးလကတူလိာ်မုာ်ပပုကွိဖိဟဲကွထိာ်ကွကွိလကအနီာ်ကစာ်န့ာ်လီာ်.ပုကွာ်န့ာ်တၢ်ဒုးသ့ာ်နီာ်ထီာ်ပုဘၢာ်ဃးတၢ်က့ာ်ဘၢာ်
က့ာ်သ့အတၢ်ကါဒိာ်လၢဖိသ့ာ်ဒိတဂညါအဂီၢ်ဒီးအတၢ်ရူလိာ်မုာ်လိာ်သးမ့ၢ်တၢ်လၢအလီၢ်အိာ်ဝဲလၢပဖိပလံၤအတၢ်အိာ်မုာ်န့ာ်လီာ်.တၢ်
မၤလိတၢ်လၢနီၢ်ကစာ်ဒီးခိာ်ဃၢဝးတရံးတၢ်အိာ်သးယုာ်ဒီးဂံၢ်ဘါသဟီာ်ဟံာ်ဖိာ်လၢအဟဲလၢကွိဖိတၢ်န့ာ်လီၤမၤယုာ်မၤသကိးတၢ်တဂၤဒီးတဂၤ
အသရၢာ်သမါဒီးပုမၤတၢ်ဖိကရၢဖိတဖၣ်ဟ့ာ်ထီာ်တၢ်ယုထၢအကျဲလၢအဂ့ၤကတၢ်လၢကွိဖိတဖၣ်အတၢ်မၤလိတၢ်တုၤပတီၢ်ထီက
တၢ်တုၤအဝံၤတစုန့ာ်လီၤ.

နကဒီးန့ာ်ဘၢာ်တၢ်တူလိာ်မုာ်လၢနဖိအကွိခိာ်ယုာ်ဒီးမုာ်န့ၢ်အကါဒိာ်တဖၣ်လၢကွိတၢ်မၤလိဒိတန့ာ်ကတီၢ်အဂီၢ်န့ာ်လီၤ.ယအိးခိးကွၢ်လၢ
လၢကထီာ်ဘၢာ်ပပုကွိဖိကိးဂၤဒဲးဖဲကွိထီာ်အခိာ်ထံးတန့ၢ်မုာ်တန့ၢ်လၢအိကွၢ်ထီာ်၂၃သီအန့ၢ်န့ာ်လီၤ.

ဒ်အမ့ၢ်တၢ်ဒုးသ့ာ်နီာ်ထီာ်ဖဲနမၤပုၤလီၤတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံာ်ကွိာ်ဒိလၢအ့ထၢာ်န့းဖိခိာ်လၢနပုကွိဖိအဂီၢ်မ့ၢ်တဝံၤခဲလၢာ်ဒီးဘၢာ်န့ာ်ဝံၤသးစု
မၤပုၤဘၢာ်က့ၤခဲလၢာ်ဖဲ<https://www.kentwoodps.org/registration/olr/>န့ာ်တက့ၢ်.

ဒ်ထီဘိအသိးဝံၤသးစုတဘၢာ်မၤယံာ်မၤနီၢ်သးလၢကဆဲးကျိးဒီးနတၢ်သျှပ်ထီာ်ပုၤပၤဆုတၢ်ဖဲနအိာ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်လီၤဆိဘၢာ်ဃးဒီးကွိအခါ
န့ာ်တဂ့ၤ.ဝံၤသးစုတဘၢာ်မၤယံာ်မၤနီၢ်သးလၢကဆဲးကျိးယၤဒီးပဲၤဖဲဒီးခိာ်သ့ာ်အကရၢဖိဖဲနအိာ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဘၢာ်ဃးကီၢ်ဆၢအဂ့ၢ်အခါ
န့ာ်တဂ့ၤ.ပဲၤကိးဂၤဖဲအံၤအိာ်လၢကမၤစၢန့ၢ်ဒီးနဟံာ်ဖိယိဖိန့ာ်လီၤ.စံးဘျးကဒီးနၤတဘျီလၢနတၢ်ဆိာ်ထွဲဒီးတၢ်တိစၢမၤစၢပတၢ်စး
ထီာ်န့ာ်လီၤမၤတၢ်လၢန့ာ်လီၤသျှပ်ပိသးဝးလကဟဲတုၤအံၤအယိန့ာ်လီၤ.

ပုၤဒီးတၢ်ဟံာ်ကအါ,



Kevin Polston

ပုၤပၤဆုရဲၣ်ကျဲတၢ်မုၢ်ဒါခိာ်